

ECC: Götz Dittrich als Chief Operating Officer berufen

Der Aufsichtsrat der European Commodity Clearing (ECC) hat in seiner Sitzung am 11. Dezember 2018 Herrn Dr. Götz Dittrich in den Vorstand des Clearinghauses berufen.

Götz Dittrich wird ab dem 1. Januar 2019 die Funktion des Chief Operating Officers der ECC wahrnehmen. Zeitgleich werden Iris Weidinger und Steffen Köhler den Vorstand des Clearinghauses verlassen, um sich vollständig auf ihre Aufgaben als Chief Financial Officer bzw. Chief Operating Officer in der European Energy Exchange (EEX) zu konzentrieren.

Götz Dittrich ist seit 2013 im Unternehmen. Aktuell verantwortet er als Direktor Clearing & Settlement unter anderem die Bereiche Risk Operations, Physical Settlement und die Entwicklung der Clearing-Systeme.

Die **European Commodity Clearing (ECC)** ist das führende Clearinghaus für Energie- und Commodity-Produkte in Europa. Sie übernimmt das Kontrahentenrisiko und garantiert die physische und finanzielle Abwicklung von Geschäften. Damit bietet sie ihren Kunden Sicherheit sowie Cross-Margining-Vorteile. Als Teil der EEX Group erbringt die ECC Clearingdienstleistungen für EEX, EEX Asia, EPEX SPOT, Powernext und Power Exchange Central Europe (PXE) sowie für die Partnerbörsen HUPX, HUDEX, NOREXECO, SEEPEX und SEMOpX.

Kontakt:

ECC Public Relations

T +49 341 2156-300 (Leipzig) | +44 207 862-7568 (London)
presse@ecc.de

ECC: Götz Dittrich appointed as new Chief Operating Officer

At its meeting on 11st December 2018, the Supervisory Board of European Commodity Clearing (ECC) appointed Dr Götz Dittrich as a new member of the Management Board.

As of 1 January 2019, Götz Dittrich will take over the function of the Chief Operating Officer of ECC. At the same time, Iris Weidinger and Steffen Köhler will leave the ECC Management Board to focus on their mandates as CFO and COO of the European Energy Exchange (EEX).

Götz Dittrich joined ECC in 2013. As Director Clearing & Settlement, he is currently in charge of Risk Operations and Physical Settlement as well as the development of the clearing systems.

European Commodity Clearing (ECC) is the leading clearing house for energy and commodity products in Europe. ECC assumes the counterparty risk and guarantees the physical and financial settlement of transactions, providing security and cross-margining benefits for its customers. As part of EEX Group, ECC provides clearing services for EEX, EEX Asia, EPEX SPOT, Powernext and Power Exchange Central Europe (PXE) as well as the partner exchanges HUPX, HUDEX, NOREXECO, SEEPEX and SEMOpX.

Contact:

ECC Public Relations

T +49 341 2156-300 (Leipzig) | +44 207 862-7568 (London)

presse@ecc.de